
Rondvraag met betrekking tot de convenant Dementie Vriendelijk Drenthe

Datum: 18 september 2020

Steller vragen: De heer H.Jansen, fractie PvdA

Onderwerp: Stand van zaken met betrekking tot de uitvoering van het convenant Dementie Vriendelijk 
Drenthe

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden:

1. Is er al resultaat te melden van de actiepunten uit het convenant Dementie Vriendelijk Drenthe?
2. Wat zijn de volgende stappen voor Westerveld?

Toelichting
In september 2018 is door wethouder de Haas, namens gemeente Westerveld, het convenant 
Dementie Vriendelijk Drenthe ondertekend. Dit gaat om een vierjarig project, inmiddels zijn we 
halverwege. In het convenant staan een aantal actiepunten waaraan door de gemeente zal 
moeten worden voldaan. Graag wil de fractie van PvdA Westerveld op de hoogte gehouden 
worden op de vorderingen.


